Mohamad Yassin Ghader

Email : dr-mghader1@hotmail.com

Date of Birth

1963

Nationality

: Lebanese



Objectives:

Work on development, learning, education, scientific research and continuous training with the aim of sustainable development in the scientific, cultural, research and educational fields to build an aware generation capable of self-reliance, dealing with reality and entering the future with merit and efficiency and having the ability to make decisions and participate effectively in society.

Academic Certificates:

- -1 First class doctoral thesis. Lebanese University
- -2 PhD Thesis in Business Administration, Business Administration Specialization, Accounting and Finance Specialization / Al-Jinan University
- -3 Master of Business Administration, Public Administration Specialization, Financial Control Specialization / Al-Jinan University
- -4 Diploma in Specialized Studies, Arab Certified Public Accountant ACPA: 2003-2004 / Arab Academy and Arab Academy for Science and Technology, Institute of Advanced Management, League of Arab States
- -5 Postgraduate Diploma in Finance and Business / Beirut Arab University
- -6: Diploma of the Higher Preparatory Course Head of Department Course, National Institute of Public Administration, Civil Service Council
- -7 Bachelor of Commerce, Accounting Specialization Beirut Arab University

Academic ranks:

- -1 Assistant Professor 2019 from the Lebanese University.
- -2 Associate Professor in 2017 from Al-Jinan University.
- -3 Assistant Professor in 2011 from Al-Jinan University.

Administrative and supervisory experiences:

- -1 Senior Auditor at the Audit Bureau.
- -3 Supervising and participating in auditing the accounts of the Lebanese state.
- -4 Independent accounting expert: for a number of companies and associations

-6 Participant in a number of administrative, financial and organizational committees in the Lebanese public administration.

Participated in many scientific and professional courses in Lebanon and the Arab world, and also participated in many scientific conferences on globalization, professional standards, financial auditing, etc.

الأهداف:

العمل على التطوير والتعلم والتعليم والبحث العلمي والتدريب المستمر بهدف التنمية المستدامة في المجال العلمي والثقافي والبحثي والتربوي ل بناء جيل واع قادر على الاعتماد على الذات والتعامل مع الواقع والدخول إلى المستقبل بجدارة وبكفاءة ولديه القدرة على اتخاذ القرارات والمشاركة الفاعلة في المجتمع.

الشهادات العلمية:

1-اطروحة الدكتوراه فئة اولى. الجامعة اللبنانية

2-إطروحة دكتوراه ادارة اعمال، اختصاص ادارة اعمال الاختصاص الدقيق محاسبة وتمويل / جامعة الجنان

3-ماجستير ادارة اعمال ، اختصاص ادارة عامة الاختصاص الدقيق الرقابة المالية /جامعة الجنان

4- دبلوم در اسات متخصصة محاسب قانوني عربي2004 - 2003 : ACPA / المجمع العربي والاكاديمية العربية للعلوم والتكنولوجيا، معهد الادارة المتقدمة جامعة الدول العربية

5-دبلوم در اسات عليا اختصاص مال وأعمال / جامعة بيروت العربية

6-: دبلوم الدورة الاعدادية العليا - دورة رئيس مصلحة ، المعهد الوطني للأدارة العامة مجلس الخدمة المدنية

7-بكالوريوس تجارة اختصاص محاسبة - جامعة بيروت العربية

الرتب الأكاديمية:

1. أستاذ مساعد 2019 من الجامعة اللبنانية.

2.أستاذ مشارك عام 2017 من جامعة الجنان.

3.أستاذ مساعد عام 2011 من جامعة الجنان.

الخبرات الإدارية والرقابية:

1-مدقق حسابات اول لدى ديوان المحاسبة.

3-الاشراف والمشاركة في تدقيق حسابات الدولة اللبنانية.

4-خبير محاسبة مستقل: لعدد من الشركات و الجمعيات

6-مشارك في عدد من اللجان الإدارية والمالية والتنظيمة في الإدارة العامة اللبنانية.

شارك في العديد من الدورات العلمية والمهنية في لبنان والعالم العربي، كما شارك في العديد من المؤتمرات العلمية الخاصة بالعولمة والمعايير المهنية والتدقيق المالي الخ..